
 
COVID Update 8 
 

14 April 2020 
 

Dear TCIS Community Members, 
 

The situation that faces us is fluid and evolving and as we are not medical experts in 
this field we defer to the advice of the professionals and the organizing agencies 
from the various government ministries.  
 

As TCIS added five academic days during the week of April 13-17, these days will be 
made up as May 1st, June 1,2,4,5 ( June 3rd is Queen’s Birthday).  
 

The Divisional Principals are designing virtual graduation and promotion ceremonies 
for students where possible, though the Senior Graduation may have an additional 
service at a later date.This is just in case we are unable to physically open on time 
for the ceremonies. 
 

Each division principal will be communicating with their students and parents how 
school events,activities and reporting will be done.  
 

 

 

 



 
新型冠狀肺炎最新訊息(第8號) 
 
2020年4月14日 
 
親愛的泰國中華國際學校成員們： 
 
新型冠狀肺炎疫情的發展變化萬千，我們並不是醫學相關領域的專家，因此我們必須

遵守政府相關部門專業人員的建議。 
 
由於泰國中華國際學校在4月13日至17日這一周是上班/上課日，因此這些天補假的日
期我們將定為5月1日以及6月1,2,4,5日（6月3日是皇后的生日）。 
 
各年段的校長正在為學生籌備視訊的畢業典禮或晉級典禮，或許高中的畢業典禮可能

會在之後提供額外的服務，來彌補我們無法實際參加頒獎典禮的遺憾。 
 
每個年段的校長都將與各自年段的學生和家長進行溝通，並報告該年段活動進行的狀

況。 
 

 

 
  

 



 
อัพเดทสถานการณ์ โควดิ-19 ฉบับท่ี 8 
 
14 เมษายน 2563 
 

เรียน ทุกทา่น 
 

ในสถานการณ์ท่ีเรากาํลังเผชิญอยู ่ณ. ปัจจุบัน ซ่ึงกาํลังมีการคดิคน้และพัฒนาวัคซีนอยูน้ี่ เรามิไดมี้ความ
เช่ียวชาญเก่ียวกับโรคอุบัติใหมน้ี่ เราจึงตอ้งยึดถือและปฏิบัติตามคาํแนะนําจากผูเ้ช่ียวชาญ หน่วยงาน และ
องคก์รตา่งๆของทางราชการ 
 
เน่ืองจากโรงเรียนไดเ้พิม่การจัดการเรียนการสอนออนไลน์เป็นเวลา 5 วัน คือ วันท่ี13 -17 เมษายน 2563 
ดังนัน้วันหยุดดังกลา่วจะชดเชยให้ ดังน้ี วันท่ี1 พฤษภาคม , และวันท่ี 1, 2, 4 และ 5 มิถุนายน 2563 ( 
วันท่ี 3 มิถุนายน เป็น วันเฉลิมพระชนมพรรษาสมเดจ็พระนางเจา้ฯ พระบรมราชินี).  
 

ครูใหญใ่นแตล่ะระดับชัน้จะจัดให้มีพิธีจบการศกึษาในรูปแบบเสมือนจริง ในกรณีท่ีโรงเรียนไมส่ามารถจัด
งานดังกลา่วไดท่ี้โรงเรียน 

 
ครูใหญใ่นแตล่ะระดับชัน้จะติดตอ่ไปยังนักเรียนและผูป้กครองเพ่ือแจง้ขอ้มูลเก่ียวกับกิจกรรมตา่งๆ รวมไป
ถึงการรายงานผลการเรียนดว้ย 
 

 

 

 


